

Brief CV

中文姓名/ Name	陈荣/Rong Chen	性别/ Gender	女	Photo
职称 (Pro./Dr.)	高级工程师	国家 /Country	中国	
所在单位 University/Department	中国石油勘探开发研究院/ Research Institute of Petroleum Exploration and Development			
研究领域 Research Area	油气田油气水集输处理			
<p>Brief introduction of your research experience:</p> <p>陈荣，中国石油勘探开发研究院博士，一级工程师。长期从事油气田油气水集输处理和油气田产出水达标回注和排放工艺技术研究。获得国家级奖 1 项、省部级奖 2 项，局级 16 项。在国际、国内学术刊物和会议上发表论文 36 篇，SCI 收录 2 篇，EI 收录 7 篇。授权发明专利 7 项。</p> <p>Chen Rong, Ph. D, first class engineer, China Petroleum Exploration and Development Research Institute. Long-term engaged in oil and gas field oil and gas water gathering and transportation treatment and oil and gas field production water back injection and discharge technology research. Won 1 National Award, 2 provincial and ministerial awards and 16 bureau-level awards, published 36 papers in international and domestic academic journals and conferences, 2 in Sci and 7 in EI. 7 patents granted.</p>				

*****All the columns need to be filled in.